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 سالن اجتماعات معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری میزبان جمع محدودی 
از نمایندگان برخی از تشکل های نساجی و پوشاک به میزبانی دکتر مجدالدین 
مدیر کل دفتر هماهنگی دانش، صنعت و بازار معاونت علمی و فناوری ریاست 
جمهوری بود. در این نشست که با هدف تبادل نظر در خصوص راه اندازی کانون 
دانش، صنعت و بازار در صنایع نساجی برگزار شده بود آقایان ابوالقاسم شیرازی از 
اتحادیه پوشاک، سید شجاع الدین امامی رئوف از انجمن صنایع نساجی ایران ، سعید 
جلال قدیری از اتحادیه تولید و صادرات نساجی و پوشاک،  دکتر ورسه ای از جهاد 
دانشگاهی امیرکبیر، آذر شب از ستاد نانو، دکتر احمدی از دانشگاه امیرکبیر، کریمی از 
آماد و پشتیبانی نیروهای مسلح، دکتر مهدیان  از شرکت شهرکهای صنعتی و دکتر 

گرجی بعنوان برنامه ریزی و هماهنگ کننده جلسه حضور داشتند
اندازی  نا موفق قبلی در خصوص راه  این نشست به تجربیات  از   در بخشی 
کانون های مشابه و عدم موفقیت در برقراری ارتباط دستوری بین دانشگاه و صنعت 

و همچنین وجود دبیرخانه مشترک تشکل های صنفی و صنعتی نساجی و پوشاک و 
ارتباط خوب تشکل های زنجیره ارزش این صنعت اشاره شد. مهندس امامی رئوف 
به مسائل و مشکلات ایجاد شده در لغو معافیت واردات ماشین آلات  نو و دست دوم 
به پیشنهاد معاونت علم و فناوری ریاست جمهوری اشاره نمود و طرح کمبود پنبه و 
مشکلات عدیده در خرید و ترخیص پنبه مورد نیاز واحدهای ریسندگی، مشکلات 
مربوط به عرضه پائین چیپس پلی استر مورد نیاز واحدهای تولید الیاف در بورس 
کالا و پائین بودن میزان عرضه این محصول توسط پتروشیمی تندگویان و ایجاد 
رقابت در قیمت و در نتیجه بالا رفتن قیمت تمام شده زنجیره ارزش اشاره شد و 
از معاونت علمی درخواست شد تا با مشارکت بیشتر شرکتهای دانش بنیان در حل 
مشکلات این چنین از طریق افزایش راندمان تولید پتروشیمی ها و یا اصلاح بذر و 
شیوه های نوین کشاورزی در جهت حمایت از تامین مواد اولیه خام پایه این صنعت 

برنامه ریزی شود.

 هـزار و صـدو دهمیـن نشسـت هیئت مدیـره انجمن بـا حضور اعضـای هیئت 
مدیـره ، روسـا و دبیـران کارگروههای تخصصـی انجمن و با حضـور خانم دکتر 
فاطمـه محمد بیگی نماینده محترم مجلس شـورای اسـلامی در محل دبیرخانه 

انجمـن صنایع نسـاجی ایران برگزار شـد.
در ایـن نشسـت  پـس از طـرح موضوعـات و گزارشـات دسـتور جلسـه و حضور 
میهمانـان در خصوص مسـائل و مشـکلات مبتلابـه صنایع  نسـاجی و تولید در 
ماههـای اخیر بحث و تبادل نظر شـد. مجتبی دسـتمالچیان رئیس هیئت مدیره 
انجمـن ضمـن خیر مقدم به مسـائل و مشـکلات اعـم از تعرفه حقـوق ورودی، 
لغـو معافیـت ماشـین آلات نو و دسـت دوم، مشـاغل سـخت و زیـان آور و عدم 

اخـذ نظر مشـورتی از تشـکل هـای تخصصی نسـاجی پرداخت و پس از ایشـان 
آقـای مهنـدس رضـا حمیـدی به موضـوع مکاتبـات اداره بـرق بـرای قطع برق 
واحـد و خسـارت ناشـی از ایـن قطع برق و عـدم جبران این خسـارت پرداختند و 
در ادامـه مهندس عباس سرشـارزاده بـه موضوع عدم اجرای کامـل قانون ارزش 
افـزوده و معافیـت های مالیاتی مذکور در زنجیره توزیع و مشـکلات ایجاد شـده 
بـرای واحدهـای تولیدی اشـاره فرمودنـد و مهدی ضابطی موضوع مشـوق های 
صادراتـی و محمـد مهدی مباشـر مشـکلات مربوط به رفـع تعهـد ارزی را مورد 
اشـاره قرار داد.سـید جعفر حسـینی به مشـکلات واحدها در تسـویه تسـهیلات 
ارزی پرداختنـد. آقایـان دکتـر بهرام محمدی و علیرضا نوری نیـز موضوع واردات 
بـی رویـه و قاچـاق را مـورد بحث قرار دادنـد و آقایان نیکچـی، محمدرضا مقدم، 
محمـد مهـدی سـمائیان، مهنـدس نیلفـروش زاده و دکتـر شـیبانی توضیحات 
مبسـوطی را در خصـوص قوانین مزاحم تولید و مشـکلات واحدهـای تولیدی در 
صـدور بخشـنامه ها، دسـتورالعمل ها و مقررات خلق السـاعه و غیر کارشناسـی 
و مشـکلات بنیـادی اقتصـاد کلان و چنـد نرخـی بـودن ارز پرداختند. همچنین 
دکتـر شـاهین کاظمـی در جمع بندی مـوارد مطروحـه به مشـکلات جزیره ای 
این صنعت در زنجیره ارزش نسـاجی اشـاره نمود و به خواسـت اصلی انجمن در 
ارائـه نظر مشـورتی قبل از تصویب قوانیـن پرداخـت. در ادامه خانم محمد بیگی 
نیز در جمع بندی موارد مطروحه در جلسـه ضمن تشـکر از صنعتگران و فعالین 
صنعـت نسـاجی کشـور و حاضرین در نشسـت به لـزوم ارتباط فعـال تر انجمن 
در کمیسـیونهای تخصصی مجلس اشـاره  و همچنین مسـاعدت و پیشـنهادات 
اجرائی در خصوص حل مشـکلات مشـاغل سـخت و زیان آور و طرح مشکلات 

ذکر شـده در کمیسـیون های تخصصـی مجلس ارائـه فرمودند.

نشست هیئت مدیره انجمن با دکتر فاطمه محمد بیگی نماینده مجلس

مشکلات صنایع نساجی در تأمین مواد اولیه خام پایه روی میز معاونت علمی
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اعضای  ماه  روز سه شنبه هفدهم خرداد   صبح 
کارگروه فرش ماشینی انجمن صنایع نساجی ایران 
در محل دبیرخانه انجمن، گرد هم آمدند تا مسائل 
و مشکلات روز این صنعت را به بحث و تبادل نظر 
بگذارند. در این نشست که  با استقبال خوب اعضا 
و نمایندگان شرکتهای عضو انجام شد در خصوص 
لغو معافیت واردات ماشین آلات نو و دست دوم، 
نمایشگاه  و  ماشینی  فرش  صادراتی  ارزش  پایه 

فرش ماشینی تهران بحث و تبادل نظر شد.
در ابتدا دکتر شاهین کاظمی نایب رئیس هیئت 
مدیره انجمن ضمن خیر مقدم به حاضرین گزارش 
و  نمود  ارائه  انجمن  های  فعالیت  از  مختصری 
دوره  رئیس  فرهی  علی  مهندس  ایشان  از  پس 
قبل کارگروه فرش ماشینی گزارش مختصری از 
عملکرد این کارگروه در طول سالهای گذشته ارائه 

فرمودند، ایشان با اشاره به پیگیری های کارگروه 
و تعامل موثر با سایر تشکل های فرش ماشینی 
ابراز امیدواری نمود با مشارکت بیشتر اعضا شاهد 

اثرگذاری بیشتر این کارگروه در آینده باشیم.
زاده، سید  پور، سعید منزوی  آقایان مهرداد زکی 
رضا لاجوردی، عباس مقصودی، مهدی ضابطی 
از دیگر اعضای حاضر در این نشست نیز با طرح 
موضوعات مختلف به لزوم همگرائی بیشتر اعضای 
این  پیشرفت  و  توسعه  در  مشارکت  و  کارگروه 
صنعت اشاره نمودند . در بخش پایانی این برنامه 
پس از رأی گیری کتبی آقایان علی فرهی و سید 
جواد سجادی بیدگلی به ترتیب بعنوان رئیس و دبیر 

کارگروه برای دوره جدید انتخاب گردیدند.

اولیـن نشسـت کارگـروه ریسـندگی الیـاف کوتـاه انجمن صنایـع نسـاجی ایران، 
بـا حضـور اعضـای این کارگـروه برگزار شـد در ایـن نشست،گزارشـی از پیگیری 
های این کارگروه در سـال گذشـته ارائه شـد و در خصوص مسـائل و مشـکلات 
واحدهـای ریسـندگی از جمله موضـوع تامین پنبه به عنوان اصلی ترین مشـکل 
واحدهـا بحـث و تبـادل نظر شـد. همچنین از اعضای کارگروه درخواسـت شـد تا 
گذر از شـرایط سـخت فعلی مشـارکت خود را در انجمن بیش از پیش گسـترش 
دهند.قیمـت گـذاری بر مبنای قیمت تمام شـده و رعایت انصـاف در ایجاد تعادل 
و ثبـات در بـازار و همچنیـن حفـظ قـدرت زنجیـره ارزش از جملـه مـوارد دیگـر 
مطروحـه در ایـن نشسـت بـود.  در پایـان این جلسـه  پـس از رأی گیـری، آقایان 
اسـماعیل توکلی زاده به سـمت رئیـس و محمد کاردانپور به عنـوان دبیر کارگروه 

انتخاب شـدند .

تامین مواد اولیه؛  بزرگترین چالش ریسندگان

اولین نشست کارگروه فرش ماشینی انجمن ایران در سال جدید

در این نشست که آقایان دستمالچیان، کاظمی و امامی رئوف از انجمن صنایع نساجی 
ایران، نامی و قدیری از اتحادیه تولید و صادرات نساجی وپوشاک، افتخاری از اتحادیه 
صنف فروشندگان و تولید کنندگان پوشاک تهران و آقایان مالمیر و چیت ساز از انجمن 
نساجی البرز و سرشارزاده از انجمن نساجی سمنان حضور داشتند در خصوص موضوع 
تامین مواد اولیه مورد نیاز زنجیره ارزش بخصوص نخ پنبه ای با کیفیت برای تولید 
پوشاک بحث بسیار شد.  در این نشست تحلیل آمار واردات و صادرات و مقایسه و 
آنالیز قیمت پنبه و نخ پنبه ای داخلی و خارجی همراه بود در خصوص لزوم حمایت 
از ساخت داخل و همچنین توجه به نیاز مواد اولیه واحدهای تولید پوشاک و ضرورت 

تامین کسری نیاز نخ از طریق واردات توسط تولید کنندگان پوشاک صحبت شد،.
همچنین با عنایت به مجوزهای صادر شده برای واردات پارچه و نخ از طریق ستاد 
تنظیم بازار در سال گذشته و تحلیل آمار واردات انجام شده مقرر شد تا در نشست 

کارشناسی دیگری موضوع مورد بحث و تصمیم گیری قرار گیرد.

نشست مشترک نمایندگان دبیرخانه مشترک تشکل های صنفی و صنعتی
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صنایع  انجمن  خواب  کالای  کارگروه  اعضای   
نساجی ایران عصر روز سه شنبه سی و یکم خرداد 
ماه در دبیرخانه انجمن گرد هم آمدند تا در خصوص 
مسائل و مشکلات و برنامه های آتی خود بحث و 

تبادل نظر کنند.
 در این نشست که با ارائه گزارش عملکرد کارگروه 
کریم  مهندس  شد  آغاز  گذشته  دوره  طول  در 
عزیزیان رئیس کارگروه با اشاره به شیوع بیماری 
کرونا در سالهای اخیر به ارائه گزارش پیگیری های 
کارگروه در خصوص موارد ارجاع شده از دبیرخانه 
و  بیشتر  مشارکت  و  پرداخت  کارگروه  به  انجمن 
همراهی و همفکری اعضای کارگروه را در پیشبرد 

اهداف مورد نظر بسیار موثر و ضروری دانست.
در  حاضرین  نشست  این  از  دیگری  بخش  در 
جلسه به طرح دغدغه ها و انتظارات خود از انجمن 
پرداختند پس از بحث و تبادل نظر نسبت به انتخاب 
رئیس و دبیر کارگروه برای دوره جدید اقدام شد که 
در نهایت آقای مهندس کریم عزیزیان و محمد رضا 
رنجبران  به عنوان رئیس و دبیر کارگروه در دوره 

جدید انتخاب شدند

چهارشنبه اول تیر ماه اعضای کارگروه صادرات انجمن گرد هم آمدند تا رئیس و دبیر این کارگروه در دوره 
جدید را انتخاب کنند، 

در این نشست که با استقبال اعضا همراه بود پس از ارائه گزارش عملکرد دوره گذشته توسط محمد مهدی 
مباشر رئیس کارگروه صادرات انجمن در سالیان گذشته، نسبت به انتخاب رئیس و دبیر دوره جدید اقدام شد. 

کارگروه کالای خواب انجمن ، رئیس و دبیر خود را انتخاب کرد

تشکیل جلسه  کارگروه صادرات انجمن صنایع نساجی ایران

در کارگروه نخ فیلامنت انجمن بررسی شد : چگونگی عرضه محصول در بورس کالا
 نخستین جلسه کارگروه نخ فیلامنت انجمن صنایع نساجی ایران با حضور اعضای این کارگروه در صبح 

روز یکشنبه اول خرداد ماه در محل دفتر انجمن تشکیل شد. 
در این نشست پیرامون  مسائل  پیش روی توسعه این صنعت بحث  و تبادل نظر شد هم افزائی در 
تامین مواد اولیه مورد نیاز با قیمت مناسب در جهت کاهش قیمت تمام شده در حمایت از زنجیره 
ارزش یکی از مهمترین موضوعات مورد بحث این نشست بود. حاضرین در خصوص چگونگی عرضه 
مواد اولیه مورد نیاز در بورس و لزوم افزایش کف عرضه در جهت کاهش رقابت و نیز موضوع عرضه 
محصولات تولیدی در بورس و مشکلاتی که این موضوع برای واحدهای تولیدی به همراه خواهد 

داشت بحث وتبادل نظر نمودند .
موضوع همفکری و اتخاذ تصمیم در خصوص میزان واردات  مستربچ و بوبین کاغذی در جهت حمایت 
از ساخت داخل و همچنین تامین کیفی واحدهای نخ فیلامنت از جمله موضوعات این نشست بود. 
همچنین در این جلسه در خصوص انتخاب رئیس و دبیر کارگروه بحث و تبادل نظر بسیاری صورت 
پذیرفت که در نهایت آقایان حسین اخوان بروجنی و اکبر لباف به سمت رئیس و دبیر کارگروه انتخاب 

شدند.

در نهایت آقایان مهدی ضابطی و مجتبی سقایتی به ترتیب به عنوان رئیس و دبیر کارگروه در دوره جدید 
انتخاب شدند در این نشست در خصوص موضوع رفع تعهد ارزی و مسائل و مشکلات واحدهای صادرکننده 

در این خصوص به تفضیل بحث و تبادل نظر شد. 
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اعضای هیئت رئیسه اتاق بازرگانی ایران؛ میهمان هیئت مدیره انجمن صنایع نساجی ایران

 عصر روز یکشنبه پنجم تیرماه آقایان حسین سلاح ورزی و غلامحسین جمیلی 
نایب رئیس و خزانه دار اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران میهمان هزار 

و یکصد و یازدهمین نشست هیئت مدیره انجمن صنایع نساجی ایران بودند.
در این نشست که با خوشامدگویی مهندس مجتبی دستمالچیان رئیس هیئت مدیره 
انجمن شروع شد در خصوص مسائل و مشکلات صنایع نساجی کشور از جمله 
فقدان آمار و اطلاعات و برنامه مدون برای توسعه این صنعت اشتغالزا بحث و تبادل 

نظر شد.
آور، مشکلات  زیان  و  مشاغل سخت  قانون  موضوع  نشست  این  در  همچنین 
صادرکنندگان در رفع تعهد ارزی، لغو معافیت واردات ماشین آلات نو و دست دوم و 
عدم توجه دولتمردان به اخذ نظرات کارشناسی انجمن های تخصصی اشاره شد و از 

نمایندگان اتاق بازرگانی درخواست شد تا نسبت به تقویت جایگاه تشکل ها در بدنه 
تصمیم سازی و تصمیم گیری حاکمیت تلاش بیشتری صورت پذیرد.

مشارکت موثرتر اتاق و تشکل های نساجی در تدوین برنامه توسعه هفتم و تعریف 
نقش ویژه برای صنایع نساجی و پوشاک کشور در این برنامه از جمله مواردی بود 
که در این نشست مطرح و در خصوص آن بحث و تبادل نظر صورت گرفت. 
همچنین به ظرفیت بالای واحدهای نساجی کشور در اتاقهای بازرگانی استانها و 
حضور قابل ملاحظه نمایندگان صنعت نساجی در هیئت های نمایندگان اشاره شد 
و ابراز امیدواری شد که بتوان از این ظرفیت به شکل مطلوبی در جهت پیشرفت 

صنعت بهره برداری  نمود.

برگزاری نشست کارگروه ریسندگی الیاف بلند انجمن صنایع نساجی ایران
اولین نشست کارگروه ریسندگی الیاف بلند انجمن 
صنایع نساجی ایران عصر روز دوشنبه ششم تیرماه 

در محل دبیرخانه انجمن برگزار شد . 
در این نشست که با استقبال خوب شرکتهای عضو 
از خیر مقدم توسط رئیس و دبیر  برگزار شد پس 
انجمن، حاج آقا زینالو رئیس کارگروه در دوره گذشته 
به ارائه گزارش مبسوطی از فعالیت ها و عملکرد این 

کارگروه پرداختند. 
از ایشان اعضا نسبت به معرفی خود و بیان  پس 

نظرات و دیدگاه های خود پرداختند .

انتخابات  نامزدهای  نشست  این  دیگر  بخش  در   
هیئت رئیسه این کارگروه به معرفی خود پرداختند. 
برای  نفره  رئیسه هفت  رأی گیری هیئت  از  پس 
مدیریت این کارگروه انتخاب شد که این عزیزان نیز 
حاج آقا علی زینالو را به عنوان رئیس و امیر حسین 
ذوالفقاری را بعنوان دبیر کارگروه انتخاب و معرفی 

نمودند


